



The academic seminar

Time: on Thursday, at 10:00 a.m., November 12 Venue: Report Hall of the Guangzhou Museum of Art Speakers: Peter Y.K. Lam (Topic: Studies on the Calligraphy of Ding Yanyong)

Mayching Kao (Topic: The Hong Kong Period in the Art of Ding Yanyong)

Chen Wei'an (Topic: Tracing the Footsteps of Ding Yanyong in the Art World in Guangzhou)



谨定于2009年11月12日(星期四)上午9时,在广州艺术博物院举行"丁衍庸艺术回顾展"开 幕式。

敬请光临

广州艺术博物院 香港中文大学文物馆 香港艺术馆

学术讲座

时间: 11月12日(星期四)上午10时

地点: 广州艺术博物院报告厅

主讲: 林业强(题目: "丁衍庸书法四题"

高美庆(题目: "丁衍庸艺术的香港时期"

陈伟安(题目: "追寻丁衍庸在广州的艺术踪迹"

展期

2009年11月12日—2010年2月12日

地点

中国历代绘画馆

主办

广州艺术博物院

香港中文大学文物馆 香港艺术馆

羊城晚报报业集团

参展机构

广州艺术博物院

香港中文大学文物馆 香港艺术馆

香港中文大学艺术系

香港大学美术博物馆 高州丁衍庸艺术馆

Dates

November 12, 2009-February 12, 2010

Venue

Gallery of Chinese Paintings of All Dynasties

Jointly presented by

the Guangzhou Museum of Art

the Art Museum of The Chinese University of Hong Kong

the Hong Kong Museum of Art and Yang Cheng Wan Bao Newspaper Group

Exhibitors

the Guangzhou Museum of Art

the Art Museum of The Chinese University of Hong Kong and

the Leisure and Cultural Services Department, HKSARthe Department of Fine Arts, The Chinese University of Hong Kong the University Museum and Art Gallery, The University of Hong Kong and

the Gaozhou Ding Yanyong Art Museum

广州艺术博物院 开放时间 周二至周五: 9: 00-17: 00

周六、日及法定节假日: 9: 30-16: 30 周一休馆

Guangzhou Mumseum of Art Address:13,Luhu Rood, Guangzhou Postcode:510095 Telephone:020-83659337

Opening hours:9:00-17:00, Tuesday to Friday 9:30-16:30, Saturday, Sunday and official holidays Monday closed

地址: 广州市麓湖路13号 邮编: 510095 申话: 020-83659337